

伯特利中學 BETHEL HIGH SCHOOL

字权通訊 NEWSLETTER

2017年2月號 FEBRUARY 2017



地址 Address:新界元朗錦綉花園F段四街十一號

No.11, 4th Street, Section F, Fairview Park, Yuen Long, N.T.

電郵 E-Mail : bhsmail@bethel.edu.hk 網址 Website: www.bethel.edu.hk

「趁墟做老闆」2017 Young Innovators Bazaar 2017



本校參加了Project WeCan學校起動計畫「趁墟做老闆」2017展銷會活動,於2017年2月10日至12日在荷里活廣場售賣「自製禮物盒套裝」,並獲最佳銷售大使獎項。

Our school participated in the Project *WeCan* "Young Innovators Bazaar 2017" which was held from 10th to 12th February 2017 at Plaza Hollywood. Students sold "DIY Gift Packs" and got the "Best Sales Award".

香港學校朗誦節英詩獨誦冠軍 Solo Verse Speaking - Champion Hong Kong Schools Speech Festival



6A Bibi Maryem 同學於第68屆香港學校朗誦節英詩獨誦榮獲冠軍。

Bibi Maryem of 6A came first in the Solo Verse Speaking at the 68th Hong Kong Schools Speech Festival.

元朗區少年警訊學校支會 龍虎榜冠軍

"The Best JPC School Club Award" in Yuen Long District



本校少年警訊榮獲 2015-2016 年度元朗區少年 警訊學校支會龍虎榜冠軍。

Our Junior Police Call was awarded "The Best JPC School Club Award" in Yuen Long District in 2015-16.

高中應用學習獎學金 Applied Learning (ApL) Scholarship

羅氏慈善基金、教育局合辦應用學習獎學金(2015/16學年)



6A Gurung Rajin、Kandel Kaushal及Rai Apsara同學獲羅氏慈善基金及教育局合辦「高中應用學習獎學金」。

Gurung Rajin, Kandel Kaushal and Rai Apsara of Class 6A won the Applied Learning (ApL) Scholarship, a scholarship co-organized by Law's Charitable Foundation and the Education Bureau.

職業及教育博覽

Career and Education Expo

本校與香港聖公會聖約瑟堂暨社會服務中心合辦職業及教育博覽,場內各行業及專上學院展覽攤位合共15個,12位來自不同行業之專業人士負責分享,超過百位區內人士蒞臨參觀。

Our school teamed up with the HKSKH St. Joseph's Church and Social Centre to co-organize a Career and Education Expo. 15 exhibition booths were put up by exhibiters from various sectors and tertiary institutions. 12 professionals of different fields shared their experiences with participants. Over 100 visitors in the neighbourhood came to visit our Expo.



領袖生就職典禮

Inauguration Ceremony for Prefects



本校舉辦領袖生就職典禮,由半島旭日扶輪社林慧琦社長擔任監誓嘉賓, 出席的領袖生包括學生會、風紀、四社、童軍、女童軍、升旗隊、圖書館 學長等十個學生組織。

The Inauguration Ceremony for Prefects of our school was held with the President of the Rotary Club of Peninsula Sunrise, Ms Lam Wai Yi, as our Guest of Honour to witness the oath taking. Prefects of ten student organisations attended the ceremony, including the Student Union, the Prefects, the four Houses, the Scouts, the Girl Guides, the Flag-raising Team and the Library.

福音週精彩活動

Spectrum of Activities in Gospel Week

福音週期間舉行多項活動,包括福音大巡遊、福音廣播、福音攤位、福音茶座、感恩 讚美音樂會、詩歌點唱、祈禱會、由宣道會錦繡堂資助之團契大食會聯誼活動等。佈 道會舉行「下一站.再愛你」影音使團電影分享,由何燕珊小姐分享見證。

A variety of activities were held during the Gospel Week, including a Gospel Parade, a Broadcast of The Gospel, Gospel Game Stalls, a Gospel Café, a Thanksgiving Praise Concert, a Hymn Dedication, a Prayer Service and a Fellowship Party sponsored by Fairview Park Alliance Church. The movie'Next Station is Love', produced by Media Evangelism, was screened during the Evangelistic Rally, followed by Ms Ho Yin Shan's sharing of her testimonials.









班際時裝設計比賽 Inter-class Fashion Design Competition

學生會舉辦班際時裝設計比賽,發揮同學設計天份。

The Student Union held an Inter-class Fashion Design Competition for students to show their talent for design.

